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Rekenkameronderzoek sport  

Alle fracties erkennen en benadrukken het belang van sport voor een vitale samenleving. 

Ook spreken de fracties hun waardering uit voor het rapport en de aanbevelingen van de 

rekenkamer en de reacties van het college daarop. Een aantal fracties geven aan meer 

aandacht te willen voor het ongeorganiseerd sporten en de raakvlakken van sport met 

andere beleidsvelden, zoals gezondheid, preventie en de inrichting van de openbare ruimte. 

Ook wordt gevraagd om de raad en SportService Zwolle te betrekken bij het meetbaar 

maken van het beleid en het formuleren van indicatoren.  

Volgens wethouder de Heer gebeurt er al veel in de stad op het gebied van sport. Hij  

benadrukt het belang van inclusieve sport. Hij geeft ook aan dat er nog veel uitgezocht moet 

worden over de relatie tussen sport en de transformatie van het sociaal domein. De 

wethouder zegt toe de raad nog te informeren wanneer de visie op ongeorganiseerd sporten 

verwacht mag worden. Ook zegt de wethouder toe de raad te betrekken bij het formuleren 

van indicatoren voor het sportbeleid.  

De voorzitter constateert dat het onderwerp hiermee voldoende is besproken. De fracties 

kunnen zich vinden in zijn voorstel dat door de griffie een beslisnota wordt opgesteld, waarin 

wordt aangegeven hoe de raad wil omgaan met de aanbevelingen van de 

rekenkamercommissie. Deze beslisnota wordt geagendeerd voor een volgende 

besluitvormingsronde. 


